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Referat Skolebestyrelsesmøde den 25. januar 2022 

 

 

 Mødedeltagere: 

 

Forældrevalgte: 

Dea Franck, Johanne Littrup, Karin Lindholt, Lea Schmidt, Louise Mathiasen, Nis Benn, So-

fie Riis, Susanne Pliniussen, Martin Kaag 

 

Medarbejdervalgte: 

Maja Sambleben, Vibe Andersen 

 

Elevvalgte:  

Liva Marie Ørberg (9.z), Albert Christian Linder Houlberg Blandford (9.a) 

 

 

Ledelse:  

Dorte Baun 

 

Dato: 25. januar 

2022 

 

Tid:18.00 – 

21.00 

Gæster: 

  Afbud: Lea, Dea, Sofie, Karin, Johanne, Liva, Albert, Nis går fra mødet kl.20.00 
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 Mødeleder: Martin Kaag 

Sted:  

Afd. Boesager-

skolen 

Referent: Anne-Margit Lassen 

OBS. Da mødet er det første, siden vi skulle have afholdt juleafslutning / nytårskur, starter 

vi mødet med fællesspisning. 

Evt. afbud sendes senest dagen før. 

 

 

 

 

Dagsordenpunkt 

 

 

Formål 

 

Tid 

 

Beslutning/referat 

 

Ansvar 

Fællesspisning  18.00   

1. Godkendelse af referat Beslutning 18.45 Bestyrelsen ønsker, at der ændres i teksten fra det seneste refe-

rat, og tilføjes at telefoner samles ind i overensstemmelse med 

princippet om ’elevernes digitale dannelse og den gode skole’. 

Derefter er referatet godkendt. 

Mødeleder 

2. Godkendelse af dagsorden Beslutning 18.47 Godkendt 

Punkt 10 og punkt 7 fremrykkes. 

Mødeleder 

3. Meddelelser fra elevrådene Orientering 18.50  Eleverne 

4. Skolens værdier og vision 

 

Med baggrund i drøftelserne fra de se-

neste to møder, skal skolebestyrelsen 

kvalificere den videre proces og indhol-

det i denne. 

Drøftelse 

og beslut-

ning om 

proces 

19.00 Processen er planlagt, så både medarbejdere, ledere og elever 

inddrages. Bestyrelsen formulerer spørgsmål til de forskellige 

grupper, som de kan svare på og levere tilbage til bestyrelsen.  

 

Bestyrelsen beslutter forholdsvis få spørgsmål og skolens ledelse 

arbejder videre med det endelige udtryk i samarbejde med for-

manden. 

Susanne / 

Dorthe 
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Susanne indleder med at skitsere opga-

ven og processen og bestyrelsen drøfter 

dette og arbejder videre. 

 

OBS. På forberedelsesopgave i mail. 

 

5. Møderække kommende sko-

leår 

 

Bestyrelsen godkender møderække og 

datoer for kommende skoleårs bestyrel-

sesmøder. 

 

Bilag: Mødeplan 

Godken-

delse 

19.40 Godkendt uden ændringer.  Dorthe 

6. Evaluering af skolebestyrel-

sens arbejde 

 

Skolebestyrelsen evaluerer arbejdet. 

 

Evaluering 19.45 Udsættes til næste møde. Susanne 

7. Planlægning af dialogmøde 

 

Bestyrelsen planlægger / laver aftaler 

for det kommende dialogmøde med kon-

taktforældrene, der er planlagt til den 

23. februar. 

Planlæg-

ning og af-

taler 

19.55 Dialogmødet bygges op over forskellige temaer, hvor forældrene 

får mulighed for at vælge 2-3 forskellige temaer. Under temaerne 

gives information om emnet og mulighed for input og drøftelse.  

 

Susanne afklarer bestyrelsens deltagelse. 

Skolens ledelse deltager med daglige ledere og distriktsskolele-

der. 

Susanne laver indbydelse som sendes ud til skolens kontaktforæl-

dre. 

 

Mødet afholdes på afd. Boesagerskolen kl.18-20 den 23. februar. 

Susanne 
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8. Kreative læringsmiljøer 

 

Der gives en status på byggeproces-

serne på de to skoleafdelinger. 

Derudover orienteres skolebestyrelsen 

om et kommende punkt på byrådets 

dagsorden, som omhandler det økono-

miske set up i forhold til kreative læ-

ringsmiljøer. 

Orientering 20.25 På Boesagerskolen er der fokus på udearealer og fællesarealer i 

blok b og c. Samtidig skal der skiftes facader i blok c, og ændres 

ved lysindfald i nogle klasselokaler. 

Håndværk og design skal bygges om, så det svarer til de krav, 

der er til faget. Samtidig skal der bygges et to klasselokaler mere 

hos de mindste, som forberedelse af det 5.spor.  

 

På Balsmoseskolen er der lavet indholdsprogram, og programmet 

for multihuset er godkendt. Godkendelsen af resten af indholds-

programmet afventer politisk behandling af økonomien i projek-

terne, da ombygningen af Balsmoseskolen pt. er blevet dyrere 

end planlagt. 

 

Dorthe 

9. Meddelelser fra bestyrelsens 

formand 

Orientering 20.35 Der har været en enkelt forældrehenvendelse i forbindelse med 

Corona håndtering. 

Susanne 

10. Meddelelser fra skoleledel-

sen 

 

 Skoleindskrivning 

Orientering 20.40 Skoleindskrivningen er færdig og i Distriktsskole Smørum er der, 

som prognoserne også beskriver, flere børn end i de seneste år. 

Det betyder at vi opretter 7 klasser i alt på 0. årgang.  

4. klasser på afd. Boesagerskolen og 3 klasser på afd. Balsmose-

skolen. 

 

Skolens nye Facebookside er kommet godt i gang og vi har alle-

rede mange følgere. 

 

Bestyrelsen orienteres om hændelse i Håndværk og design. 

 

 

Dorthe og 

Daglig le-

der 

11.  Evt.  20.50  Alle 



 

 side 5 af 5 

12. Kommunikations behov 

 

Fast punkt på bestyrelsens dagsorden jf. 

tidligere drøftelser vedr. behov for kom-

munikation til forældre og andre. 

Bestyrelsen drøfter om der er punkter / 

beslutninger eller andet fra mødet, som 

med fordel kan kommunikeres. 

 

Drøftelse 

og aftaler 

20.55 

 

 

 

 

 

 

 

21.00 

Invitation til dialogmøde. Alle 

 

Næste møde-dato Næste møde – tid Næste møde –  

Sted 

Ansvar - dagsorden 

 

23. februar 2022 

Dialogmøde 

 

17. marts 2022 

 

 

 

16.30 – 18.00? 

 

 

18.00 – 21.00 

 

 

 

 

Afd. Balsmosesko-

len 

 

Susanne og Dorthe 

 

 

Susanne og Dorthe 

 


